
Zápis ze 43. zasedání Akademického senátu FCHI ze dne 29. 11. 2019
(číslováno od ustavení senátu po volbách v březnu 2017)

Přítomni: Ing. Martin Člupek, Ph.D. (402), Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. (409),
RNDr. Jana Maxová, Ph.D. (413), RNDr. Pavel Galář, Ph.D. (444), Ing. Jan Švihlík, Ph.D. (445)
Bc. Lukáš Mrazík (bak. + mag. stud. prog.), Ing. Nikola Ladislavová (dokt. stud. prog.)

Omluveni: Dr. Ing. Pavel Vrbka (403), Ing. Petr Kovář (dokt. stud. prog.)

Hosté: prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D. (děkan)

Navržený program zasedání AS:
1. Schválení zapisovatele
2. Schválení programu
3. Informace o stavu přípravy voleb do AS VŠCHT a AS FCHI, jmenování předsedy fakultní volební 

komise pro volby do AS FCHI
4. Informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 22. 11. 2019
5. Různé

Ad 1 a 2:
AS schválil zapisovatele (Z. Grof) a program zasedání (schváleno 7-0-0).

Ad 3:
Příprava  voleb  probíhá  normálně,  seznamy  kandidátů  byly  vytvořeny.  AS  FCHI  na  minulém  zasedání 
jmenoval dílčí volební komise a jejich předsedy a tím zároveň i fakultní volební komisi tvořenou předsedy 
dílčích volebních komisí. Dle Volebního řádu AS FCHI je ale nutné ještě explicitně jmenovat předsedu fakultní  
volební komise. Tuto činnost po dohodě již vykonává doc. Friess, ale v usnesení AS to nebylo uvedeno. 

Návrh usnesení: “AS doplňuje usnesení ze svého zasedání dne 1. 11. 2019 tak, že členy fakultní volební komise  
tvoří jmenovaní předsedové dílčích volebních komisí a předsedou fakultní volební komise je jmenován doc. Ing.  
Karel Friess, PhD.”

AS hlasoval o přijetí usnesení: hlasovalo 7 přítomných členů, pro přijetí se vyslovilo  7 členů. Usnesení bylo  
přijato.

Dále byly diskutovány možné změny Volebního řádu, kdy současně požadovaný počet členů všech volebních 
komisí  je  v  případě  voleb  zajišťovaných  elektronicky  přes  Výpočetní  centrum  zbytečně  vysoký.  Studenti  
navrhují prověřit možnost, aby jedna studentská volební komise mohla působit ve volbách do všech senátů,  
fakultních i celoškolského. Byly vzneseny dotazy jaká technická a organizační řešení by umožňovala ověřit  
regulérnost elektronicky proběhlých voleb ze strany členů volebních komisí. 

Ad 4: 
Seznámení s důležitými informacemi z kolegia děkana ze dne 22. 11. 2019.

Ad 5: 
• proces schvalování témat BP a DP. Děkan upřesnil, že v případě neschválení témata BP a DP garantem 

studijního  programu se zadavatel  práce může  odvolat  a o věci  poté  rozhodne  děkan po dohodě  
s vedoucím příslušného ústavu

• otázka na maximální počet stran BP a zda jeho překročení má vést ke zhoršení hodnocení
• připomínky k proběhlé SVK



Další pravidelné, a v tomto funkčním období i poslední, zasedání AS proběhne v lednu 2020. Termín bude 
domluven později.

Zapsal: Z. Grof


